
 

 

Forretningsudvalgsmøde tirsdag den 15. august 2017 kl. 20,00 i AIKC. 

Deltagere: Torben Nielsen, Brian Ølgård Thomsen, Tina kvist Andreasen, Trine Lejsgaard, Carl Lau Jensen og          
Kirsten Valbjørn.  

                                                                                    REFERAT 

1. Velkommen til Kirsten Valbjørn. 
TN bød Kirsten velkommen som ny forretningsfører og så frem til et godt samarbejde. Kirsten 
varetager også bodføringsdelen og deltager fremover i forretningsudvalgsmøder. 
 

2. Gennemgang af halvårsregnskab v/Kirsten og Brian. 
Alle afdelingsregnskaber blev gennemgået og godkendt med bemærkninger som 
kontaktpersonerne retter til de respektive udvalg sammen med udsendelse af regnskabet. 
I forbindelse med Open Night i Ans den 31. august opfordrer Handelsstandsforeningen til, at hold 
som har behov for at tjene penge til udlandstur laver et arrangement den aften. 
Når udvalg planlægger stævner/rejser for enkelte hold skal der fremover afleveres budget til 
forretningsfører. 
TN undersøger mulighed for lokaletilskud til motionscentret. 
BT rundsender endeligt byggeregnskab for Søsportshuset incl. financiering. 
Kirsten rundsender erkendtlighedsskema til de udvalg der har opstart her i efteråret. 
 

3. Gennemgang og godkendelse af referat fra sidste møde den 19/4-2017. 
Ad pkt. 1: Kontakt til økonomi flyttes fra Torben til Brian. 
Referatet godkendt. 
 

4. e-sport kommer til at fylde noget i foreninger – skal vi være aktive i forhold hertil? 
TN fremførte overvejelser i forbindelse med udvidelse af AIKC og det aftaltes at tage kontakt til DGI 
med henblik på præsentation af området – hvad kræves og hvordan. 
Ans IF udviser positiv holdning, men det kræver at der er ildsjæle til varetagelse af opgaven. 
 

5. Økonomi/events – Udpluk fra strategimødet. 
Fremgangsmåde i forbindelse med at skaffe frivillige hjælpere drøftedes. Der er enighed om, at 
medlemskab af Ans IF forpligter til hjælp, men der er også ønske om at inddrage tilflyttere som en 
mulighed for integration i nærsamfundet. TN overvejer muligheder via facebook. 
 

6. Online skabeloner. 
TN fremlagde tilbud fra Tom Georgi, som dog ikke skønnedes at være aktuelt p.t. 
 

7. Eventuelt. 
BT orienterede om, at der var bestilt ny ordning for anvendelse af mobile pay. 
BT orienterede om foreningsnetværket hvor e-sport og facebook var kommende emner. 
Emner til medtagelse i næste formandsmøde:  Det praktiske omkring erkendtlighed – Kontingent 
ved opstart/holdkort – Oprettelse af betalingslinie i Conventus ved stævner  - Frivillige hjælpere til 
events. 
                                                                                                                             Carl Lau Jensen                                           



 

 

                     


